
 
 

Thisted den 25.01 2024 
 
 
 
Kære medarbejdere, 
 
 
Vi har indført et personalebrev/infobrev for at holde jer opdateret om vigtige begivenheder og opdaterin-
ger. 
 
Personale: 
- Stine har sagt op og fået et nyt job i en børnehave. 
- Elias er flyttet til Møldrup og har fået et nyt job inden for bilbranchen. 
- Christian stoppede for at passe sit nyfødte barn. 
- Jette fortsætter med at være sygemeldt, og Maybrith vil gradvist begynde at være tilbage i klubben. 
- Vi har ansat Emma til at hjælpe i klubben i Thisted og Alex til at hjælpe i Hurup og Bedsted.  
 
Aktiviteter: 
- Fra april vil 3. klasse kunne komme i klubben, så vi forbereder særlige forløb til dem. 
- Vores aftenklubber kører godt. I Hanstholm kører man Smalltalk og ungdomsklub på samme aften. 
- Byggeprojektet med en udvidelse af betonarealet foran skatehallen indvies medio marts 2024. 
- Coop Crew-projektet, hvor vi hjælper unge med at få fritidsjob, starter i midten af februar. 
- Vi har implementeret en politik for børn og unges spilvaner. 
- Vi har netop haft en vellykket tur til Jesperhus med 150 unge. 
- Knallertundervisningen har fulde hold, og mange børn får knallertkørekort gennem Ungdomsskolen. 
- Vi planlægger et kursusforløb for 100 unge i 10. klasse på Campus. 
- Vi har vedtaget en misbrugspolitik for medarbejdere og alkohol. 
- Der arrangeres UNGFEST den 17. maj i Munkehallen. 
- Ungnat foregår den 23. februar, og vi håber at deltage med 75 unge. 
- En lille gruppe Thyboer fra Ungdomsskolen tager til Østrig i vinterferien for at stå på ski. 
- Vi har skåret ned på budgettet for at stramme økonomien. Klubbernes aktivitetskasser er blevet  
  påvirket. 
- Der blev afholdt en temadag om arbejdsmiljøet i december, og der er foreslået indsatser på  
  arbejdspladsen. 
- Xmas Jam-skateboardkonkurrencen ved juletid var igen en stor succes. 
 
 
Økonomi: 
Thisted Kommune (byrådet) har besluttet at spare på Ungdomsskolen, og konkret er der peget på bespa-
relser inden for klubarbejdet. Vi er selvfølgelig ærgerlige over denne besparelse, men den skal ses i lyset 
af et generelt fald i antallet af børn i hele Thisted Kommune. Ledelsen er i gang med at udarbejde spare-
planer, og vi inddrager MED i denne proces. Vi er enige om, at spareøvelsen skal gennemføres på en or-
dentlig måde, og vi vil bestræbe os på at informere jer grundigt om processen. 
 
Jeg håber, at dette personalebrev giver jer en bedre forståelse for de seneste begivenheder og aktivite-
ter. Hvis I har spørgsmål eller bekymringer, er I velkomne til at kontakte mig. Jeg sætter stor pris på je-
res fortsatte engagement og arbejde. 
 
Søren Ottosen 
Afdelingsleder 


